
PRIMARIA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

Incheiat astazi 09.05.2021, ora 08:00

Astazi data si ora de mai sus are loc pe izlantl comunal si la sediul

Primariei Dobrovat sedinta extraordinara a Consiliului Local Dobrovat,
convocata prin Dispozitia primarului nr. 67 12021, cu urmatoarea ordine de zi;

1. Elaborarea proiectului de hotarare privind pasunatul pentru anul202l.
2. Elaborarea proiectului de hotarare privind angajarca unui numar de

z\lieri Ia serviciul de gospodarire comunala.

3. Elaborarea proiecului de hotarare privin aprobarea modiicarilor datelor

v tehnice la proiectul privind tabletele scolare

S edinta este statut ar or garrizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petronela

secretar delegat.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Iacobute Ionut, Mardare

Dumitru, Radu Constantin , Roman Constantin Boboc Petru Tonegaru Emil,
Nastasa Ioan, Pintilii Stefan, Ureche Gavrila.

Mai participa 40-50 cetateni din localitate.

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei extraordinare nr.

6712021 .

Dnul presedinte supune la vot ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi.'v 
Dnul presedinte supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar propune ca cele doua proiecte de hotarari sa fie discutate la inceput.

Dnul presedinte supune la vot schimbarea ordinei de zi, se aproba cu unanimitate

de voturi.

Dnul primar precizeaza ca sunt lucrari care trebuiesc efectuate si este necesara

angqareaunui numar de 4 zilieripentu activitatile ce necesitaafi efectuate.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 39 privind aprobarea

regulamentului privind angajarea unor zilieri cat si a regulamentului in

conformitate cu prevederile Legii nr. 52 120 I L .



Dnul primar propune sa se construiasca doua foisoare in cimitire, sa se amplaseze

in spatele monumetelor . z\lierii sa fie folositi si pentru aceste activitati. La Rusi

este curatenie in cimitir, la Moldoveni sunt probleme, nu au fost utlizate gropile

efectuate , a fost facuta curatenie in cimitir propune ca in zona in care se

depoziteaza sa fie facuta o intrare pietonala, sa fie artenajatazonapentru parcare.

Dnul Radu intreaba de ce nu s-a facut curatenie.

Dnul primar precizeaza ca se va implica si primaria pentru a se face curatenie in

cimitir.

Au loc discutii pe acest subiect.

Cetatenii prIcizeaza ca sunt binevenite amenzile.

Dnl presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 39 se aproba cu unanimitate

de voturi.

Dnul primar precizeaza ca a fost depus proiectul pentru tablete, a fost primita

hnantarea si trebuie emisa hotararea pentru modificarea sumei de cofinantare.

Dnul primar da citire proiectului de hotararea m. 40 privind modificarea HCL nr.

6712020 privind achizitia de tablete prin proiect european.

Dnul primar precizezaca mai sunt cateva documente de trimis.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 40 se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca pasuneautilizata pentru pasunat este pasunea din zofla

Moldoveni si Manstire Rusi. A fost intocmit amenjamentul pastoral. In baza

acestui amenajament se fac calcule pentru taxa pe cap de animal,noi prin HCL

am propus ca vitele sa pasuneze \nzoua dupa terenul de fotbal.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca pasunatul incepe de pe 10 mai pana in octombrie.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca a facut o propunere pentru cetatpni pe izlantl de la

Rusi va pasuna dnul Pitac, suprafatavafrplatitade dnul Pitac, pe suprafata din

Moldoveni sa vina cetatenii care vor pasuna sa faca contract de pasunat.

Dnul primar precizeaza cape acest teren care a fost insamantat sa fie ingradit

panain luna iunie dupa care va fi cosit si va fi scoasa la pasunat, pe partea de la

Rusi suprafata este de aproximativ 50 ha. Dnul Pitac detine aproximativ 17 ha.,



restul suprafetei sa fie detinuta de oameni, ar trebui sa faca o asociatie, daca se

doreste se poate face nu sunt obligati oamenii sa se asocieze.

Au loc discutii pe aceasta tema.

Dnul primar precizeaza ca cealalta suprafata ramane la pasunatul in comun.

Unul dintre cetateni intreaba cat este taxa pentru vaca.

Dnul primar precizeaza ca singurul lucru care se plateste sunt cele 42 de ha care

se vor plati 1a primarie, cei I20 lei lha trebuiesc platiti la primarie, obtinand
suvbentie de la APIA se poate curata terenul .

Dnul primaqpropune capartea de la Rusi o dea in ingrijire dlui Pitac conform
vitelor care le detine, cealalta suprafata va fi data cetatenilor.

Au loc discutii pe acest subiect.

Suprafata din Moldoveni va fi data cetatenilor pentru a pasuna animalele.

Dnul Pitac precizeaza ca nu doreste animalele cetatenilor.

Dnul primar precizeaza ca daca oamenii doresc sa se asocieze indiferent cine este

administratorul asociatiei. La primarie trebuiesc platite cele 42 ha din zona
Moldoveni.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 38 privind pasunatul pentru anul
2021.

Dnul primar precizeaza ca suma pe cele 42 hava fi folosita pentru intretinerea
pajisilor.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare prezentat de dnul primar, se

aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul presedinte supune la vot adresa catre dnul Filos si dnul Balan cu

completarile conform Legii ll99l art.36 alin.1 si 2 si stipularea lor in adresa, se

aproba cu 7 voturi pentru si doua abtineri in persoana dlor Nastasa si Radu.

Aceeasi adresa va fi data si dlui Balan si Teodor Ovidiu.

Dnul presedinte declara lucrarile sedintei inchise.

Presedinte, Secretar,

Ion Alexandru Petronela

(t (
a\
sh


